


Ta depeša, ki je bila napisana le nekaj dni pred izbrisom, nakazuje, da so imeli državni organi 
z urejanjem statusnopravnih zadev tujcev (samo sklepamo lahko, da gre za nekdanje 
prebivalce Slovenije iz drugih republik) veliko praktičnih težav.


